
Beretning til valg for Brugerrådet 14. dec. 2017 

Tiden er gået med at få de sidste ting på plads i huset. 

a. Nye gardiner 
b. Lyddæmpning af Studie A og Artby 
c. Lås på kontor og depot 
d. Brandalarm gik pga. røg i kælderen og Brandvæsnet kom med fuld musik 

o Det viste sig at den nøgle der var i nøgleboksen ikke passede, så det var da godt at det var 
falsk alarm og at der var nogen i huset.  

e. Indbrud i Studie A – Kommunen betalte bas og guitarforstærker, som er taget fra vores 
vedligeholdelseskonto på kr. 20.000, men vi har fået dirigentstole, stativ til kontrabas 

f. Rykket for rep. af branddøre – dørstop til pejsestuen kender jeg ikke status på  
g. Terrassen er etableret  
h. Skilt ude ved vejen 
i. Og posten kommer nu efter 3 rykkere til dem. 
j. Udendørs lys – Det har vi fået og det lyser hele tiden. Bliver lavet til januar 

Vi har haft en Åbningsreception, som jeg synes gik godt 

a. Den gik som den var planlagt 
b. Det var skønt med et flot fremmøde og mange hyggelige sig med at møde de andre grupper 

Brugerråd, som er kommunens Kulturforvaltnings forlængende arm har ingen muligheder for at søge 
penge, men det har Lautrupgaard Musikfabrik. 

Som søgte penge fra Inventarpuljen og fik hele puljen på ca. 29.000. 
Der blev søgt om nye borde og stole til huset. Vi har nu fået 6 stk. 120 cm og 6 stk. 180 cm. Vi har prøvet 
mange stole og hele tiden var der ingen af dem der var tilfredsstillende og bedre end dem vi havde. Så den 
endelige beslutning er blevet at der er bestilt 45 hynder med skridsikret underlag, som er på vej. 
 

Brugerrådet har været på en forlænget weekend med Musikfabrikken på Bøtø og her er kommet mange 
tiltag til aktiviteter i huset.  

 Musikfritteren om torsdagen 
 Sang fra højskolesangbogen 
 Kol-kor, vise- og sangaften 
 Kan være det bliver HomeOpera  (Opera i pejsestuen) 
 Læsekredse.  

Aktiviteterne bliver igennem Musikfabrikken, da kommunen ikke kan støtte sådanne tiltag. 

Af udestående er: 

a. Stort ønske er ”Gelænder ved hoveddøren” inde og ud, så gangbesværlige også kan bruge huset.  
Center for Ejendomme har ingen penge til en sådan opgave hvorfor vi søger andre steder i 
kommunen 

b. Der er stadigvæk vand i kælderen 

Generelt har alle grupper ryddet pænt op efter sig, så den næste gruppe får de samme forhold 

Til sidst vil jeg stadigvæk opfordre til at døre til pejsestuen, køkken og depot i stuen er lukket, andre døre er 
bedst at de står åbne a.ht. cirkulationen i huset af samt at lyset i hall’en er slukket. 

Og til allersidst vil jeg takke Brugerrådet for nogle gode konstruktive møder. 

v/Formand Torben Liljeroth 


